
Protokół nr 12/2016 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 27 września 2016 r., w godz. 9
00

 – 10
45

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak otworzył posiedzenie Komisji 

oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Opracowanie i zatwierdzenie sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej za I półrocze 2016 roku. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

● Członkowie Komisji Rewizyjnej jednogłośnie przyjęli protokół nr 11/2016 z dnia  

15 września 2016 roku. 

 

 

Ad.3 

Członkowie Komisji Rewizyjnej opracowali i zatwierdzili sprawozdanie z realizacji planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie za pierwsze półrocze 2016 roku. 

Treść dokumentu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

Ad.4 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na XXVI 

Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) ustalenia na 2017 rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, 

jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną 

przyczyny jego usunięcia, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie ustalenia na 2017 rok wysokości stawek opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od 

usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie 

usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia. Następnie przypomniał, że parking dla 

pojazdów o masie całkowitej do 3,5 tony miał być prowadzony na terenie Zarządu Dróg 

Powiatowych w Białogardzie, a w uzasadnieniu napisano, że  parking prowadzi firma 

Drewinikowski. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił, aby na posiedzenie komisji przybył 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Drogownictwa celem udzielenia szczegółowych 

wyjaśnień.  

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Drogownictwa – Maria Majewska poinformowała, że 

rzeczywiście jest decyzja odnośnie miejsc parkingowych dla pojazdów do 3,5 tony w 

Zarządzie Dróg Powiatowych w Białogardzie, ale problem polega na tym, że  Powiat na to 

zadanie ma podpisaną umowę z firmą Drewinikowski. Obecnie umowa zostanie 

przeanalizowana przez radcę prawnego pod kątem opracowania aneksu. Powiat chciałby, aby 

firma Drewinkowski w pierwszej kolejności odholowywała pojazdy do ZDP, a gdy zabrakło 

by miejsc do siebie.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia na 2017 

rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia na 2017 rok 

wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia na 2017 rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z 

drogi, jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia 

pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie 

usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

b) określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, co przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.  
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Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

c) skargi dotyczącej nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej Stacji 

Sanitarno – Epidemiologicznej w Białogardzie przez Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie skargi dotyczącej nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej Stacji 

Sanitarno – Epidemiologicznej w Białogardzie przez Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Białogardzie.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapytał czy dyrektor Powiatowej 

Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Białogardzie składał wyjaśnienia na posiedzeniach 

innych komisji. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że dyrektor składał wyjaśnienia 

na wczorajszej Komisji Budżetu i Finansów. Dodał, że w dniu jutrzejszym odbędzie się 

posiedzenie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej na które został zaproszony skarżący, jak  

i dyrektor inspekcji.  

Radny – Andrzej Siwek stwierdził, że ostatecznie to Rada Powiatu podejmie decyzję w tej 

sprawie.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie skargi dotyczącej 

nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej 

w Białogardzie przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie skargi dotyczącej 

nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej 

w Białogardzie przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Białogardzie. 

 

 



 4 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 1 głos, wstrzymujących – 0 głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie skargi dotyczącej 

nieprawidłowego traktowania pracowników Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej w Białogardzie przez Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5  do niniejszego 

protokołu. 
 

d) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, co przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapytał czy Liceum 

Ogólnokształcącemu wystarczy 100 tys. zł. do końca tego roku. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek oświadczyła, że jest to pytanie do dyrektora placówki. 

Poinformowała, że placówka wnioskowała o 162 tys. zł. Obecnie proponuje się przyznanie 

środków w wysokości 100 tys. zł. Dodała, że szkoła już otrzymała 50 tys. zł w ramach 

uchwały podjętej przez Zarząd Powiatu.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał o ile wzrósł budżet liceum w stosunku do roku ubiegłego. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że nie pamięta tej kwoty. 

Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że zadzwoni do Pani Skarbnik w tej sprawie. Następnie 

zapytał o nabór do liceum. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że dokonano naboru do dwóch klas. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy nowo wybrany dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w 

Białogardzie pojawi się na Sesji Rady Powiatu i przedstawi swoje założenia odnośnie 

rozwoju szkoły.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w miesiącu październiku 

planowana jest sesja na której omawiane będzie m.in. sprawozdanie Zarządu Powiatu w 

Białogardzie z realizacji zadań oświatowych, a dyrektorzy poszczególnych szkół przedstawią 

kierunki kształcenia oraz swoje osiągnięcia.  

 

W chwili obecnej na posiedzenie przybyła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Turystyki 

Pani Ewa Popławska, która przekazała informacje dotyczące naboru do Liceum 

Ogólnokształcącego w Białogardzie.  

 

 

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że zgodnie z danymi zawartymi w Systemie 

Informacji Oświatowej na dzień 10 września br. w Liceum Ogólnokształcącym są dwie klasy 

pierwsze: 1 A – 17 uczniów i 1 B – 21 uczniów. Planowany był nabór do dwóch klas po 30 

osób w każdej. W całej szkole uczy się 173 uczniów, a w ubiegłym roku uczniów było 214.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał o liczbę nauczycieli. 

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że liczba godzin wynikająca z siatki nauczania 

jest podyktowana do poszczególnych poziomów kształcenia. Obecnie w liceum pracuje 29 

nauczycieli – to jest 23,27 etatu. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał dlaczego tak bardzo wzrosty koszty związane z 

wynagrodzeniem. 

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że główny powód to awans zawodowy 

nauczycieli, a także wypłata odprawy i ekwiwalentu za urlop dla odchodzącej na emeryturę 

pani dyrektor.  
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Radny – Jerzy Bartman zapytał ilu uczniów z naszych gimnazjów podjęło naukę w naszych 

szkołach ponadgimnazjalnych.  

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że nie ma jeszcze dokładnych informacji w tym 

temacie. Oświadczyła, że posiada informacje dotyczące liczby gimnazjalistów – 360. Nasze 

szkoły dokonały naboru 213 uczniów. Oświadczyła, że niestety nie posiada informacji ilu z 

tych uczniów ukończyła nasze gimnazja.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał o nabór do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Białogardzie.  

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że szkoła dokonała następującego naboru: 

- szkoła zawodowa – 30 uczniów, 

- technikum mechaniczno – elektryczne – 24 uczniów, 

- technikum ekonomiczne – 14 uczniów, 

- technikum informatyczne – 33 uczniów, 

- technikum obsługi turystycznej – 33 uczniów.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że problem związany z niżem 

demograficznych mają szkoły w całej Polsce.  

Radny – Jerzy Bartman oświadczył, że niż widać również na uczelniach wyższych np. na 

Uniwersytecie Szczecińskim, gdzie są wolne miejsca na kierunku prawo. Dodał, że pod 

koniec września będzie można uzyskać informację ilu uczniów gimnazjów podjęło naukę w 

szkołach niepublicznych.  

Radny – Andrzej Siwek poprosił o przygotowanie na następną sesję informacji dotyczącej 

awansu zawodowego nauczycieli w szkołach ponadgimnazjalnych w ostatnich trzech lat.  

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że taka informacja będzie przedłożona na 

październikowej sesji.  

 

W chwili obecnej posiedzenie opuścił radny Jerzy Bartman. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapytał  czy są nowe informacje 

dotyczące zwrotu subwencji oświatowej.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że powiat złożył kasację za decyzje 

Ministerstwa Finansów dotyczące 2009 i 2010 roku. Sprawa za 2009 rok będzie rozpatrywana 

przez sąd w drugim kwartale 2017 roku.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał Panią Skarbnik czy w tym czasie naliczane są odsetki.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że w decyzji Ministra Finansów nie ma 

mowy o odsetkach.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda odnosząc się do kwestii dotyczących zwrotu 

subwencji za wychowanków Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku 

poinformował, że ustawodawca przepisów (koalicja PO i PSL) po przeprowadzonych 

kontrolach zauważyła błąd i opracowała rozporządzenie zgodnie z którym do systemu SIO 

będzie można podawać już tych wychowanków, którzy uzyskali skierowanie do danego 

ośrodka. Niestety rozporządzenie to wchodzi w życie dopiero 1 września 2017 roku. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że jest już pozytywna opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej odnośnie wykonania budżetu powiatu i wieloletniej 

prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2016 roku. 

 

W chwili obecnej na posiedzenie powrócił radny Jerzy Bartman. Komisja obraduje w pełnym 

składzie. 
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Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2016. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

e) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 

– 2025, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na 

lata 2016 – 2025. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2016 – 2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.5 

Radny – Andrzej Siwek stwierdził, że mimo wcześniej wnoszonych uwag nadal dokumenty 

na stronie internetowej BIP pojawiają się z dużym opóźnieniem. Ponadto na stronie 

internetowej wskazana jest informacja dotycząca organów powiatu i na pierwszym planie jest 

Zarząd Powiatu, a powinna być Rada Powiatu. Zapytał również czy w starostwie jest Biuro 

Organizacji.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że jest Wydział Organizacji.  

Radny – Andrzej Siwek stwierdził, że zadał to pytanie, ponieważ na stronie BIP starostwa 

podano, że Biuro Organizacji publikuje umowy.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że sprawdzi uwagi zgłoszone przez 

radnego. Odnośnie opóźnienia dotyczącego publikacji umów poinformował, że w 

międzyczasie doszło do zmiany na stanowisku Sekretarza.  Następnie przeprosił za zaistniałą 

sytuację i dodał, że wyciągnie odpowiednie konsekwencje.  
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Ad.6 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

Andrzej Nowak 


